

BIO-SEA wins major contract with CMA CGM for 3 BWTS

The only French ballast water treatment supplier **BIO-SEA by BIO-UV** has signed a **new contract to supply 3 systems** for the **20600 TEUs CMA CGM** biggest container vessels new building projects.

BIO-SEA contact

Xavier DEVAL
Business director
xavierdeval@bio-uv.com
www.ballast-water-treatment.com

The contract includes all design and supervision and is being held by **HHIC PHIL** (Hanjin Heavy Industries Corporation Philippines).

The vessels will be **equipped with BWTS BIO-SEA2100 (2100m³/h)**.

The vessels will therefore be equipped with the latest environmental technologies, and the **BIO-SEA BWTS** representing therefore **one of the greenest goods transport means in the world**.

About BIO-SEA by BIO-UV

BIO-UV has been cooperating closely with a great number of partners, including the CMA CGM Group, in order to provide modular, reliable, innovative and energy saving systems, efficient in all water qualities.

BIO SEA by **BIO UV**
Ultraviolet Solutions

**A wide range of modular and skid BWT systems
for your retrofit and new building projects
compliant with IMO and USCG regulations**

www.ballast-water-treatment.com

BIO-SEA remporte un nouveau contrat avec la CMA CGM pour 3 BWTS

BIO-SEA by BIO-UV vient de remporter un **nouveau contrat pour fournir 3 systèmes** à bord d'un des plus grands porte-conteneurs (20600 EVP) de la **CMA CGM** pour des constructions neuves.

Le contrat qui inclut toute la conception et la supervision, est détenu par le chantier philippin **HHIC PHIL** (Hanjin Heavy Industries Corporation Philippines).

Les navires seront équipés des systèmes **BIO-SEA2100 (2100m³/h)**.

A propos de BIO-SEA by BIO-UV

BIO-UV travaille en étroite collaboration avec de nombreux partenaires dont le 3^{ème} armateur mondial CMA CGM, **afin de pouvoir fournir des systèmes modulaires, fiables et innovants, économiques en énergie et efficaces dans tous les types d'eau rencontrés.**

BIO-SEA contact

Xavier DEVAL

Business director

xavierdeval@bio-uv.com

www.ballast-water-treatment.com

BIO SEA by **BIO UV**
Ultraviolet Solutions

**A wide range of modular and skid BWT systems
for your retrofit and new building projects
compliant with IMO and USCG regulations**

www.ballast-water-treatment.com